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Sesja nadzwyczajna

Dzisiaj w budynku CKiP radni naszej gminy spotkali się na nadzwyczajnej sesji. Konieczność zorganizowania nadzwyczajnej
sesji wynikał z otrzymanego dofinansowania do remontu dwóch dróg gminnych z Funduszu Dróg Samorządowych.

Informacja o dofinansowaniu dotarła do urzędu na początku września ale niedawno otrzymała gmina pismo w którym
zostaliśmy zobowiązani do dostarczenia niezbędnych dokumentów do podpisania umowy o dofinansowaniu. Termin
dostarczenia dokumentów to 18.10.2019, wiec nie było wyjścia i mimo ze zaplanowana jest sesja Rady Gminy na 24.10.2019
z udziałem gości (władze powiatu i przedstawiciele Wód Polskich), musiała być zwołana sesja nadzwyczajna. Dokument
którego oczekuje Urząd Wojewódzki, to oświadczenie wójta i skarbnika gminy o zabezpieczeniu środków finansowych na
remonty owych dróg.


